
  

Frå: Bjarte Aarland <bjarte.aarland@gmail.com>  
Send: mandag 18. september 2023 14:32 
Til: Lars Fjeldstad <Lars.Fjeldstad@osteroy.kommune.no>; Runar Ludvigsen 
<runar.ludvigsen@osteroy.kommune.no>; Ingvild Kirsti Hjelmtveit 
<ingvild.kirsti.hjelmtveit@osteroy.kommune.no> 
Emne: Førehandsvarsel om spørsmål som vert stilt i heradstyremøte 20. sept 
  
Hei 
  
Følgjande spørsmål vil verte stilt i heradstyremøtet, jamføre reglement: 
  
Det er fantastisk at Osterøy tek i mot menneske i naud, og eg vil tru det er ei tenleg løysing for alle parter 
at kommunen kan vere "mellommann" med privatmarkedet. Eg har vorte kontakta av innbyggjarar som 
tidlegare har kontakta kommunen med tilbod om utleige. Attendemeldingane har vore litt sprikande, 
mellom anna kring faktorar som storleik og plassering, så er det utarbeidd retningsliner for kva for 
bustader kommunen kan akseptere? Om ikkje, er det planlagt utarbeiding? Og om retningsliner er 
utarbeidd, kan dei gjerast kjent for innbyggjarane i kommunen? 
  
Eg ønskjer svar i heradstyremøtet. hvis mogleg. 
  
Med helsing 
Bjarte Aarland 
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